
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 38/2020 

XXXVIII Sesja w dniu 14 września 2020  
Obrady rozpoczęto 14 września 2020 o godz. 07:00, a zakończono o godz. 08:11 tego samego 
dnia. 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Łukasz Zaranek otworzył posiedzenie Rady Miejskiej w Rogoźnie i przywitał 
Burmistrza, panią Skarbnik, panią Przewodniczącą Rady Powiatu oraz Radnych i wszystkich tych, 
którzy śledzą obrady sesji online. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 
2. Katarzyna Erenc-Szpek 
3. Henryk Janus 
4. Roman Kinach  
5. Longina Maria Kolanowska 
6. Sebastian Mirosław Kupidura 
7. Hubert Kuszak 
8. Maciej Adam Kutka 
9. Jarosław Łatka 
10. Adam Nadolny 
11. Krzysztof Nikodem 
12. Bartosz Perlicjan 
13. Paweł Wojciechowski 
14. Ewa Teresa Wysocka 
15. Łukasz Andrzej Zaranek 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie uchwały w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 



b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2037. 
4. Zakończenie. 

 
Pan Przewodniczący powiedział, iż na wniosek wnioskodawcy pana Burmistrza proponuje 
wprowadzenie w pkt 3 ppkt c i d, czyli: 

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - 
działki nr 33/81 położonej w miejscowości Nienawiszcz 
d) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika GOPS w Rogoźnie. 
 
Głosowano w sprawie: 
dodania uchwały z ppkt c).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
dodania uchwały z ppkt d).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 

Porządek obrad po zmianach: 



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie uchwały w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2037. 
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - 
działki nr 33/81 położonej w miejscowości Nienawiszcz 
d) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika GOPS w Rogoźnie 
4. Zakończenie. 

Radny Paweł Wojciechowski powiedział, że brakuje po raz kolejny punktu Wolne głosy i wnioski 
i zwrócił się do wnioskodawcy o wyrażenie zgody na wprowadzenie tego punktu do porządku 
obrad, ponieważ wynika to z Regulaminu Rady Miejskiej. 

Burmistrz powiedział, iż nie wyraża sprzeciwu a decyzję pozostawia Radzie Miejskiej w sprawie 
wprowadzenia tego punktu. 

Radny Janus zgłosił się do wypowiedzi w kwestii formalnej, co do wprowadzenia pkt Wolnych 
głosów i wniosków, informując iż w styczniu został przyjęty Statut, w którym jest zapis, iż 
Burmistrz podjęcie decyzji przerzuca na Radę Miejską, co nie jest zgodne z prawem i nie jest 
zgodne ze Statutem par 14 ust 2 i 3. Radny podsumował, że to Burmistrz powinien się 
wypowiedzieć, czy wyraża zgodę na wprowadzenie tego punktu, czy takiej zgody nie wyraża. 

Pan Szuberski odpowiedział, że zaproponował taki a nie inny porządek obrad, ze względu na 
ograniczenia czasowe, a jeżeli Rada będzie innego zdania to wyrazi swoją wolę w glosowaniu. 

Pan Henryk Janus podsumował, iż to co powiedział Burmistrz jest niezgodne ze Statutem. 

 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia punktu Wolne głosy i wnioski..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 



Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 
Mirosław Kupidura, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (2) 
Henryk Janus, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
3. Przyjęcie uchwały w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 1.  

Autopoprawki przedstawiła pani Skarbnik Irena Ławniczak. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 



Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 3.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki nr 4.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
par 1 ust 3 pkt 2 określa się łączną kwotę planowanych przychodów 6.767.583, 20.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 

Pan Wojciechowski zapytał, jakie jest niedoszacowanie w oświacie, ponieważ widać, iż 
wypracowana dywidenda ze spółki Megawat zostaje wprowadzona do oświaty ? 

Pani Irena Ławniczak poinformowała, iż środki z Megawatu zostały przeznaczone na przedszkola 
publiczne i niepubliczne, natomiast jeżeli chodzi o całą oświatę, to jeżeli zajdzie taka 
konieczność to 850 tys z wolnych środków zostanie przekazane na oświatę. 

Pan Paweł Wojciechowski zapytał, jakie prace należy wykonać w sprawie komina OSP w 
Rogoźnie? I kiedy zostanie zakończona przebudowa Placu Powstańców Wlkp? 

Pan Roman Szuberski poinformował, iż co do Placu – to urząd oczekuje na zamontowanie 
dwóch lamp, jest to kwestia dwóch lub trzech tygodni, a sesja ta została zwołana m.in. do 
wprowadzenia zmian by można rozpocząć prace przy kominie OSP. 

Radny Wojciechowski powiedział, iż chodziło mu bardziej o szczeliny pomiędzy asfaltem a 
krawężnikiem, ponieważ czas upłynął 30 czerwca? 

Pan Szuberski powiedział, że w protokole takie poprawki są wyszczególnione. 

 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
 
b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2037. 
 



Głosowano w sprawie: 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2037..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Adam Nadolny 
 
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - 
działki nr 33/81 położonej w miejscowości Nienawiszcz. 

Projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski. 
 

Pan radny wojciechowski zapytał, dlaczego okres na wydzierżawienie jest 10 lat, ponieważ 
dotąd ten czas był określony na rok lub dwa? 

Pan kierownik poinformował, że wnioskodawca nie określił terminu we wniosku, jednak jest to 
nieruchomość ze specyficznego zasobu, bo są to działki rekreacyjne w Nienawiszczu i na te 
działki obowiązują dzierżawy wieloletnie i kolejne umowy też są zawierane na okres dłuższy – a 
zbycie tych nieruchomości jest też skomplikowane ze względów proceduralnych. 

Radny dopytał, czy nie lepszy byłby czas nieokreślony dla wypowiedzenia tej umowy? 

Pan kierownik poinformował, że urząd nie ma zamysłu, żeby sprzedawać tą nieruchomość, a 
poza tym nakłady rzeczowe na tych działkach są własnością tych potencjalnych właścicieli. 

Pan Sebastian Kupidura powiedział, że pomysł radnego Wojciechowskiego jest zasadny, 
ponieważ można go wziąć pod uwagę w przyszłości – bo jeżeli to jest teren gminny to inwestor 
musi go przywrócić do stanu pierwotnego, a kiedyś przeznaczenie tych terenów może ulec 
zmianie. 

Radny Janus wskazał, że wydzierżawianie przez gminę nieruchomości na 1 rok jest niezasadne. 

Pan Wojciechowski poprosił o przegłosowanie jego propozycji  dotyczącej wprowadzenia 
wydzierżawienia nieruchomości „na czas nieokreślony”. 



 
Głosowano w sprawie: 
zmiana w paragrafie 1 na "czas nieokreślony" - wniosek radnego Wojciechowskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (4) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiana w paragrafie 1 na czas "20 lat" - wniosek radnego Wojciechowskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (4) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - 
działki nr 33/81 położonej w miejscowości Nienawiszcz.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (4) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 
 
d) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika GOPS w Rogoźnie, 

Radny Maciej Kutka powiedział, iż był onecny na KSWiP, gdzie informował, iż zostały 
upublicznione dane osoby sładającej skargę i zapytał Burmistrza czy faktycznie doszło do 
złamania przepisów? 

Burmistrz poinformował, że jest w trakcie wyjaśniania sprawy i powiedział, że błąd ten został 
popełniony ale natychmiast naprawiony i porównał ta sytuacje do podglądu kamer bez 
uprawnień przez jednego z radnych i złamania RODO. 

Radny Wojciechowski powiedział, iż dziwi go wypłynięcie danych osobowych, a nie dalej jak 
jakiś czas temu Burmistrz zaciekle walczył o nieprzekazywanie radnemu wniosku do 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Burmistrz poinformował, że w obecnej chwili są badane dwie takie sprawy pierwsza to ta 
dotycząca upublicznienia danych osobowych i druga dotycząca podglądu materiału na 
kamerach. Natomiast jeżeli chodzi o pozyskanie danych autora wniosku do miejscowego planu, 
to w sprawie wypowiedział się już radca prawny, kierownik i wydaje się, że sprawa nie wymaga 
dalszego komentowania. 

Radny Janus odniósł się do sprawy monitoringu w jego sołectwie i powiedział, że RODO w 
przestrzeni publicznej nie zostało złamane. Gmina wiedziała o monitoringu 2 lata temu i radny 
powiedział, że wtedy się nikt tym nie interesował. 

Burmistrz powiedział jasno, iż jest określona procedura korzystania z monitoringu. 

Radny Maciej Kutka poprosił o wynik zakończenia tej sytuacji na piśmie. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika GOPS w Rogoźnie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 
Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (4) 
Roman Kinach , Hubert Kuszak, Jarosław Łatka, Adam Nadolny 
 
4. Zakończenie. 
Przewodniczący zakończył posiedzenie sesji trzykrotnym uderzeniem Laską Przewodniczącego. 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Rogoźnie  

 
Przygotował(a): Anna Mazur 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


